

案例研究

瑞士: 卢塞恩 (lucerne) lucerne的光纤入户网络 switzerland: fibre-to-the-home network in lucerne

Lucerne ewl和Swisscom正在开发一个大范围的 FTTH网络,该网络可在2014年底连接多达 42,500名用户。德特威勒正直接向用户的家庭提供用于光纤布线的特殊的光缆和墙体插座。 做出这一选择的关键因素是产品的质量与价格、大量的光纤知识、丰富的FTTH项目经验和迅 速的交付。Cablex AG和Network 41 AG从Kab-lan获取了材料并安装了德特威勒的产品。得益于 各方之间的良好配合,仅在第一年,ewl就安装了12,000个链接。

In Lucerne ewl and Swisscom are developing an extensive FTTH network which will be connec-ted up to 42,500 users by the end of 2014. Datwy-ler is supplying the special cables and wall so-ckets needed to take the fibre-optic cabling straight into people's homes. The key factors in making this choice were product quality and price, considerable fibre-optic know-how, FTTH project experience and prompt delivery. The Datwyler products are being installed by Cablex AG and Network 41 AG, who obtain the material from Kablan. In the first year alone ewl was able to make 12,000 connections, thanks to good cooperation between all concerned.



